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Innkomne saker til årsmøte i Midtskogmorka Grunneierlag 08.04.2024 

 

Sak 1 Fra Arnt E. Gorset  

Sak 2 Fra Rune Morten Myrhaug og Jon Anders Krokann (se vedlegg 1, priser IGU) 

Sak 3 Fra Rune Morten Myrhaug og Jon Anders Krokann 

Sak 4 Fra Ivar Arne Hagen 
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Sak 1. Forslagstiller Arnt E. Gorset 

 

 

Styrets innstilling: 

Styrets støtter forslaget forutsatt at følgende presisering blir tatt inn i forslaget. 

I tillegg kan 2 gjeste-jegere med folkeregistrert adresse i Oppdal taes med. Det forutsettes at alle 

lagets jegere (inkl. gjestejegere) er påført jaktsøknad. 
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Sak 2. Forslagsstillere Rune Morten Myrhaug og Jon Anders Krokann (Se også vedlegg priser IGU) 

 

Styrets innstilling: 

Styremedlem Karianne Kaxrud Wilberg meldte seg inhabil til forslaget. 

Styret har delt oppfatning og forslaget legges fram for årsmøtet uten styrets innstilling 

Sak 3. Forslagsstillere Rune Morten Myrhaug og Jon Anders Krokann 
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Styrets innstilling: 

Styremedlem Karianne Kaxrud Wilberg meldte seg inhabil til forslaget. 

Styret har delt oppfatning og forslaget legges fram for årsmøtet uten styrets innstilling. 

 

 

Sak 4. Forslagsstiller Ivar Arne Hagen 

 

Jeg ber om at følgende sak blir tatt opp på årsmøtet: 

 

Endring av tellende areal for hjortvilt. 

Refererer til kartmateriale for jordskiftesak Midtskogmorka grunneierlag. Materialet 

viser nye tolkninger av paragraf 8 i `Forskrift om forvaltning av hjortevilt`. Tolkningen 

har betydning for mange av eierne og for laget i sin helhet. 

Etter forskriften skal kommunen som hovedregel `regne skogareal og myr under 

skoggrensa` som tellende areal. Både produktiv og uproduktiv bar og lauvskog teller. 

Begrepet lauvskog omfatter både vier, selje og gråor. 

Når Oppdal kommune etter antatt påtrykk har tatt med dyrka mark som tellende 

areal, mener jeg det er feil at ser bort fra hva som ligger i begrepet lauvskog. 

 

Ber om at grunneierlaget følger opp saken ovenfor Oppdal kommune. 

 

 

Med hilsen 

 

Ivar A. Hagen 

 

Styrets innstilling: 

Styret har delt oppfatning og forslaget legges fram for årsmøtet uten styrets innstilling. 
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Vedlegg 1 

 


